
Sredi aprila je bila v Dolskem letna konferenca KK SZDL.
Sprejeli so pravila in statutarni sklep o oblikovanju KK SZDL ter
izvoUIi organe konference. Za predsednika je ponovno izvoljen
Franc Gostinčar, ki je delegate seznanil z reorganizacijo SZDL ter
podal poročilo o delovanju KO SZDL v preteklem obdobju.

Na konferenci so delegati poročali o delu krajevnih DPO in
društev.

ZSMS - Naša organizacija šteje vključno z aktivom ZSMS
Senožeti prek 60 članov, ki se aktivno vključujejo v delo organiza-
cije. (Za člane smo organizirali predavanje o samoupravljanju v KS,
pripravili smo pogostitev žena ob 8. marcu, udeležili smo se
pohoda na Pugled, občinskega namiznoteniškega in šahovskega
turnirja ter seminarja za usposabljanje vodstev 00.) V Senožefih
smo ustanovili aktiv, ki je že v prvih dneh obstoja izvedel delovno
akcijo — ureditev vaške ceste; člani so pomagali tudi pri ustanavlja-
nju 0 0 ZSMS Klopce. Ob 1. maju smo se skupno s sosednimi 0 0
pripravili orientacijski pohod, ki se gaje udeležilo prek 80 mladih;
okrog kresa na Vrhu pa se je zbralo okrog 350 občanov. V načrtu
imamo formiranje mladinske partizanske čete in v mesecu juliju
vikend delovno akcijo za izgradnjo asfaltnega igrišča. Množično se
vključujemo tudi v delo Jjugih DPO in društev.

RK - V KS imamo lur dve skupščini RK, in sicer v Senožetih in
v Dolskem. Organizacija v Dolskem šteje 107 članov, v Senožetih
pa 95. (Ob novem letu in 29. novembru so obdarili socialno šibke
občane.) V Senožetfli organizirajo predavanja o zdravstvu ter
očiščevalne akcije (skupaj z mladino). Udeležili so se tudi krvoda-
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jalske akcije, v tednu RK v maju pa so v svoje vrste sprejeli mlade
člane RK. Ob tej priložnosti so pionirji osnovne šole pripravili
prisrčen kulturni program.

V K.S delujeta tudi dva KUD: v Senožetih so v preteklem letu
preuredili prostore in nabavili klopi. V preureditev gasilskega
doma, kjer se tudi zbirajo člani KUD, so vložili veliko ur prosto-
voljnega dela. Pod vodstvom tovarišice Pavšičeve vsako leto naštu-
dirajo po eno igro — letos je to bila komedija Naši trije angeli.

Dramska skupina pri KUD Dolsko združuje približno 20 mladih,
nadarjenih igralcev - amaterjev, ki pod vodstvom tovarišice Cerar-
jeve kljub težkim pogojem marijivo delujejo. Letos so uprizorili kar
dve igri: Nušičevega Navadnega človeka in Kranjčevo Pot do
zločina. Na premieri je bil tudi avtor sam, ki je zelo pohvalil
nastopajoče. Upamo, da se bo z montažo centralne kurjave stanje
in delo v kulturnem domu normaliziralo, s tem pa bosta zagotov-
ljena tudi večji obisk in možnost gostovanja poklicnih gledališč. V
okviru KUD deluje tudi glasbena sekcija pod vodstvom tovarišice
Semeje: člani imajo za sabo že vrsto samostojnih nastopov in
sodelovanj na proslavah.

PROSTOVOIJNA GASILSKA DRUŠTVA - V KS delujejo kar
tri PGD: Vinje, Senožeti in Dolsko. V vseh treh so v preteklem letu
nabavili avtomobile in ustanovili pionirske čete. V Senožetih so že
preuredili dom, v Dolskern pa je adaptacija gasilskega doma v
polnem teku. Večino sredstev so člani prispevali s prostovoljnim
delom.

NAMIZNOTENIŠKI KLUB —V pretekli sezoni so začeli siste-
matično delati z mladimi. S pomočjo strokovnega odbora in ŠŠD
iz Dola je delo s pionirji v kratkem času obrodilo sadove. Poleg
množičnosti so z namiznoteniško šolo dosegli tudi že zelo visoko
raven.

Poleg pionirske čete imajo tudi rekreativno vadbo, mladinsko in
člansko ekipo, kj nastopa v regionalni ligi. Klub je organiziral
turnir za pokal krajevne skupnosti Dolsko. S strokovnim delom pa
so člani pomagali tudi v vaških mladinskih organizacijah in dru-
štvih. Strokovni odboro bo skupaj s komisijo za šport in rekreacijo
občanov pri KS v tekočem letu organiziral športno društvo za
mladino in starejše občane vse doline.

DRUŠTV0 PRIJATELJEV MLADINE ima v skrbi za otroke že
večletno tradicijo. V minulem obdobju so čalni uredili igrišče,
montirali igrala ter sklenili pomagati pri gradnji asfaltne ploščadi.
Opozorili so tudi na ravnanje nekaterih objestnežev, ki delajo
škodo na kiopeh ter onesnažujejo okolico. Glede odnosa do okolja
in skupnega premoženja bo treba še veliko dela z mladino, pa tudi
z odraslimi, ki so soodgovomi. Že lani so imeli v šoli telesnovzgojni
krožek, letos pa je delo prevzel Jože Peterka v okviru SSD.
Vključili so tudi nekaj predšolskih otrok. Žal pa pogoji za vadbo v
šoli niso ustrezni. Zato pričakujejo večji razmah jeseni, ko bo
usposobljena za delo telovadnica.

Potrebe po varstvu otrok so iz dneva v dan večje. Ena prihodnjih
nalog društva bo iskanje poti in možnosti za odprianje oddelkov
podaljšanega bivanja v šoli,,pa tudi vrtec ne bi smel biti izključen.
V okviru DPM delujeta tudi komisija za letovanje otrok in svet
zveze pionirjev. V tednu otroka so v akciji Otroci otrokom pionirji
zbrali igrače in slikanice za svoje vrstnike s Kozjanskega.

Ob prazniku pa so pionirji osnovne šole za tovarao Indos in
njene delavce pripravili proslavo, s katero so bili poslušalci zelo
zadovoljni.

Iz vsega naštetega lahko razberemo, da je naša KS zelo delovna
skupnost, da pa bo treba še veliko novih sfl in novih spodbud, še
veliko trdega dela, da bo res postala taka, kot si jo vsi želimo in
ustvarjamo. Delo, prizadevnost, učinkovitost, gospodarska in poli-
tična trdnost in še enkrat delo - to so naloge delavnikov naslednjih
let. Z odrekanji in zavestnimi napori bomo poskušali doseči svoj
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